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Zápisnica  
z 9. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 18. 12. 2023 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

Prítomní:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Poslanci: Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, 

Ján Šustek 

Ďalší prítomní: Jana Tvaružková, hlavná kontrolórka obce, Alena Franeková, zapisovateľka, 

Mgr. Vladimír Hromádka, riaditeľ ZŠ s MŠ,  

Verejnosť: Miroslav Kocúr 

(Prezenčná listina: príloha č. 1) 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

1. Otvorenie. 

2.  Schválenie programu zastupiteľstva. 

3.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

4. Stanovisko kontrolórky obce Radoľa k návrhu rozpočtu obce Radoľa na roky 2024 – 

2026.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

5. Žiadosť o príspevok na činnosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska   

     v Radoli. 

6. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Stolnotenisového klubu 

Radoľa v roku 2024. 

7. Žiadosť o príspevok na činnosť florbalového oddielu ŠK Vretenice Radoľa v roku 2024. 

8. Žiadosť o navýšenie finančného príspevku pre Futbalový oddiel ŠK Radoľa. 

9. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Dobrovoľného hasičského    

zboru Radoľa. 

10. Návrh rozpočtu obce Radoľa na rok 2024 a s výhľadom na  roky 2025 - 2026. 

11. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

12. Správa z kontrolnej činnosti 3/2023. 

13. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024 

14. Diskusia. 

15. Záver. 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radoľa otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta 

obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 9. Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

K bodu 2 Schválenie programu zastupiteľstva 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedenými 

v pozvánke.  

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 
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zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke 

bol schválený a vyzval na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

 

Návrhy na doplnenie programu:  

Ing. Anton Tkáčik, starosta – navrhuje doplniť bod Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 ako bod 14. 

Rozpočtové opatrenie je aktualizované podľa dnešného bankového výpisu.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Uznesenie č. 72/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 18.12. 2023 s doplnením bodu „Rozpočtové opatrenie č. 7/2023“ a  zaradiť ako bod 

14.  

 

Schválený program rokovania:  

1.    Otvorenie. 

2.  Schválenie programu zastupiteľstva. 

3.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

4. Stanovisko kontrolórky obce Radoľa k návrhu rozpočtu obce Radoľa na roky 2024 – 

2026.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

5. Žiadosť o príspevok na činnosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska   

     v Radoli. 

6. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Stolnotenisového klubu 

Radoľa v roku 2024. 

7. Žiadosť o príspevok na činnosť florbalového oddielu ŠK Vretenice Radoľa v roku 2024. 

8. Žiadosť o navýšenie finančného príspevku pre Futbalový oddiel ŠK Radoľa. 

9. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Dobrovoľného hasičského    

zboru Radoľa. 

10. Návrh rozpočtu obce Radoľa na rok 2024 a s výhľadom na  roky 2025 - 2026. 

11. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

12. Správa z kontrolnej činnosti 3/2023. 

13. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024 

14. Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 

15. Diskusia. 

16. Záver. 

 



3 

 

K bodu 3 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia v zložení: Martin Dubeň, Mgr. Pavol Prievozník  

Overovatelia zápisnice v zložení: Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek   

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  

 

 

K bodu 4 Stanovisko kontrolórky obce Radoľa k návrhu rozpočtu obce Radoľa na roky 

2024 – 2026 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila obecnému zastupiteľstvu odborné stanovisko 

kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Radoľa na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 – 2026. 

(Príloha č. 2). 

V stanovisku uvádza, že zostavený rozpočet je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými 

právnymi predpismi a je v súlade so všeobecne záväznými nariadeniami Obce Radoľa. Návrh 

rozpočtu je spracovaný v požadovanej štruktúre a dostatočnom rozsahu. Navrhovaný rozpočet 

bežných výdavkov je zostavený tak, aby zabezpečil financovanie výdavkov na výkon 

samosprávnych pôsobností obce a na činnosť rozpočtových organizácií. Na základe uvedeného 

kontrolórka obce odporúča obecnému zastupiteľstvu návrh rozpočtu Obce Radoľa na rok 2024 

schváliť, návrh rozpočtu Obce Radoľa na roky 2025 – 2026 zobrať na vedomie.    

 

Uznesenie č. 73/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky 

k návrhu rozpočtu obce Radoľa na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 – 2026.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 
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K bodu 5.  Žiadosť o príspevok na činnosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov 

Slovenska  v Radoli. 

Starosta obce – základná organizácia Jednoty dôchodcov Slovenska požiadala o príspevok na 

činnosť v roku 2024. Organizácia má 76 členov.  

Ing. Andrea Schmidtová, predsedníčka komisie pre financie a sociálne veci –  organizácia  mala 

v roku 2023 príspevok na svoju činnosť vo výške 700 Eur. Odporúča zvýšiť na 900 Eur. 

Členovia JDS sa aktívne zapájajú do rôznych aktivít v obci.  

 

Uznesenie č. 74/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje finančný príspevok na činnosť Základnej 

organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska v Radoli  na rok 2024 v sume 900 Eur. 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 6 Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Stolnotenisového 

klubu Radoľa v roku 2024. 

Starosta obce – prečítal žiadosť Stolnotenisového klubu Radoľa, ktorý požiadal o poskytnutie 

finančných prostriedkov na činnosť v roku 2024. (Príloha č. 4) Požadujú poskytnutie finančnej 

dotácie vo výške 1800 Eur na čiastočné pokrytie nákladov. Klub má v súťažnom ročníku 

2023/2024 v dlhodobých súťažiach 4 družstvá mužov. A družstvo a B družstvo hrajú v 4. lige, 

C družstvo v 5.lige a D družstvo v 8. lige.  

 

Uznesenie č. 75/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje finančný príspevok na činnosť Stolnotenisového 

klubu Radoľa v roku 2024 v sume 1 800 Eur. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  1 (Ing. Viera Andelová) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 7 Žiadosť o príspevok na činnosť florbalového oddielu ŠK Vretenice Radoľa 

v roku 2024. 
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Starosta obce – ŠK Vretenice Radoľa požiadali o príspevok na činnosť florbalového oddielu 

ŠK Vretenice Radoľa v roku 2024. (Príloha č. 5) Prítomný je Miroslav Kocúr, predseda 

Vretenice, o. z.. Hlasovanie za udelenie slova Miroslavovi Kocúrovi.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Miroslav Kocúr – poďakoval za finančnú podporu v tomto roku. Florbalový oddiel reprezentuje 

obec na celonárodnej úrovni. Cestujú po celom území Slovenska. Žiadajú o finančný príspevok 

6 500 Eur. Majú vysoké náklady na cestovné, na tréningovú činnosť. Florbalový oddiel 

poskytuje voľnočasové aktivity približne päťdesiatim dievčatám vo veku 6 – 18 rokov prevažne 

z Radole.  Z dotácie sú financované prevažne organizačné náklady súvisiace s účasťou 

v súťažiach – poplatky za licencie hráčok, prihlásenie družstva do súťaže, rozhodcov, školenia, 

povinná účasť zdravotníkov na zápasoch, zakúpenie loptičiek, tréningových pomôcok a iného 

florbalového vybavenia. Vďaka podpore obce sa rozhýbala značná časť mládeže v obci. Šesť 

dievčat z nášho klubu sa stalo majsterkami Slovenska v kategórii junioriek, kde tvorili súčasť 

spoločného družstva s ŠK Pruské a päť dievčat v kategórii žiačok a mladších žiačok z nášho 

klubu v spoločnom projekte s NTS – FK ZŠ Nemšová sa úspešne zúčastnilo neoficiálnych 

majstrovstiev sveta mládežníckych klubov PRAGUE Games – 2. miesto v kategórii do 12 

rokov. Činnosť klubu financujeme predovšetkým z príspevkov rodičov, sponzorov a z dvoch 

percent asignačnej dane. Schválenie príspevku by aspoň čiastočne odbremenilo najmä rodičov 

hráčok od časti finančných nákladov a umožnilo udržať možnosti pravidelného športovania pre 

dievčatá. Navýšenie o 500 Eur by veľmi pomohlo. 

Starosta obce – hlasovanie za schválenie navýšeného príspevku na sumu 7000 Eur : 

H l a s o v a n i e :  

za: 4 (Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  5 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Uznesenie č. 76/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje finančný príspevok na činnosť florbalového 

oddielu ŠK Vretenice Radoľa v roku 2024 v sume 6 500 Eur. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 
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zdržal sa: 1 (Ing. Gabriela Berešíková) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 Žiadosť o navýšenie finančného príspevku pre Futbalový oddiel ŠK Radoľa. 

Ján Šustek – za ŠK futbalový oddiel – požadujú navýšenie finančného príspevku zo 14 500 na 

sumu 15 500 Eur. Do platnosti vstúpil nový cenník SsFZ a ObFZ na platby rozhodcom za 

majstrovské futbalové stretnutie a došlo k navýšeniu celkových nákladov o približne 35 %. 

Všetko podrobne vysvetlili v žiadosti. (Príloha č. 6). 

Starosta obce – zmenila sa legislatíva, platby za rozhodcov preniesol na kluby, rovnako aj 

u florbalového oddielu. ŠK Radoľa je dostatočne rešpektovaný klub s dlhoročnou tradíciou.  

Starosta obce – hlasovanie za schválenie navýšeného príspevku na sumu 15 500 Eur : 

H l a s o v a n i e :  

za: 4 (Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  5 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena 

Gažová, Ing. Štefan Hudec) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

 

Uznesenie č. 77/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje finančný príspevok pre Futbalový oddiel ŠK 

Radoľa v roku 2024 v sume 14 500 Eur. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 9 Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť Dobrovoľného 

hasičského  zboru Radoľa. 

Ing. Andrea Schmidtová – Dobrovoľný hasičský zbor Radoľa požiadal o poskytnutie 

finančných prostriedkov na činnosť v roku 2024. (Príloha č. 7).  

V žiadosti zdôvodnili potrebu finančných prostriedkov – na vybavenie členov pracovnými, 

zásahovými a vychádzkovými odevmi, ochrannými a pracovnými pomôckami a jednoduchými 

hasiacimi prostriedkami. 
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Ing. Gabriela Berešíková – máme problém, že zatiaľ nemáme stále miesto na činnosť zboru. 

Deti záujem majú, len nemáme priestory na tréningy, na uskladnenie materiálu. DHZ bude 

potrebovať garáž na parkovanie auta.  

Starosta – budeme mať nový priestor na ihrisku, v budove vytvoríme menšie klubovne, urobila 

by sa väčšia spoločná klubovňa a skladové priestory, aby sa budova využívala pre čo najväčší 

počet ľudí z obce.  

 

Uznesenie č. 78/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje finančný príspevok na činnosť Dobrovoľného 

hasičského zboru Radoľa v roku 2024 v sume 5 550 Eur. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 10 Návrh rozpočtu obce Radoľa na rok 2024 a s výhľadom na  roky 2025 - 2026. 

Starosta obce – návrh rozpočtu obce bol zverejnený na úradnej tabuli obce a internetovej 

stránke obce od 01. 12. 2023. (príloha č. 8).  

Ing. Andrea Schmidtová – dom smútku vyžaduje údržbu – fasáda, kúrenie.   

Ing. Štefan Hudec – stolnotenisový klub by potreboval odstrániť plesne v hale, ktoré tam začali 

vznikať. Dalo by sa docieliť aspoň tromi  rekuperačnými jednotkami.  

Ing. Ivan Kocúr – dotujeme toľko športových klubov ako veľké mesto, DHZ  zo zákona musí 

fungovať. Od ľudí počúva, čo by sa malo v prvom rade robiť.  

Ing. Gabriela Berešíková – dotujeme všetky kluby, ale cesta na cintorín je v zlom stave, 

v rozpočte nie je uvedené parkovisko pri cintoríne. Málo sa čerpalo v  tomto roku na údržbu 

miestnych komunikácií.  

Starosta obce – materiál na parkovisko máme. Keď bude schválený hospodársky výsledok, 

môžeme začať robiť. Je to kapitálový výdavok. Som rád, že vidíte cestu na cintorín rovnako 

ako ja. Dobre viete, že som ju chcel robiť už pred dvomi rokmi. Cesta na cintorín sa môže robiť 

v jednom pruhu (šírka 3 m). Okraj cesty musí byť spevnený obrubníkmi. Spevnená 

a vydláždená krajnica potom môže slúžiť ako chodník.  Ílovitý svah je nestabilný. Druhú 

polovicu cesty nespevníme zatiaľ, kým nie je dokončená výstavba v tomto území kvôli 

prípojkám. Nevyčerpané finančné prostriedky sa presúvajú do rezervného fondu.  

Ing. Viera Andelová – aj cesta Pod Mokrým a okolo nás je v katastrofálnom stave.  

Ing. Andrea Schmidtová – parkovisko pri cintoríne bola priorita pre väčšinu poslancov na tento 

rok, uprednostnili sa iné veci (chodník Jaššová cesta, parkovisko pri škole).  

Ing. Štefan Hudec – treba porobiť akútne stavy.  

Mgr. Vladimír Hromádka – rozpočet školy je navýšený oproti minulému roku,  okolo 13 % 

navýšenie na základe toho čo vieme (rast platov, bežné údržby, servisné prehliadky, spotrebný 

materiál, navýšenie na odvoz komunálneho odpadu, záujem aj o raňajšiu družinu). V tomto 

roku je mimoriadne veľký záujem o školskú družinu, doteraz taký záujem nebol. Otvorenie 
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tretieho oddelenia školského klubu od nasledujúceho školského roka by bolo podľa záujmu zo 

strany rodičov detí – údaj o počte detí budeme vedieť do konca augusta. Vyčíslená predbežná 

suma na obdobie september až december je 5 379 Eur.  

Ing. Viera Andelová - bežné výdavky školstvo – čo obsahuje položka štátne dotácie 82 021 Eur. 

Na čo bola použitá vratka za energie 26 000 Eur. 

Mgr. Hromádka – nárast zo štátneho rozpočtu, v rozpočte školy presne rozpísané, môže poslať 

e-mailom. Vratka za energie to nie sú peniaze navyše, všetko sme brzdili, len aby sme mohli 

platiť vysoké sumy za energie.  

Ing. Gabriela Berešíková – originálne kompetencie – na tento rok navýšené o 27 000 a na ďalšie 

roky len okolo 2 tisíc, je to veľký rozdiel.  

Starosta obce – ďalšie roky sú len orientačné. 

Ing. Berešíková –  k tretiemu oddeleniu družiny, či je potrebný 80% úväzok. 

Mgr. Vladimír Hromádka – školská družina je prispôsobená rozličným hodinám, oddelenie 

musí byť prispôsobené podľa ročníkov. 

Ing. Andrea Schmidtová – položka na 3.oddelenie školského klubu bude vyčlenená, ak by bolo 

potrebné jeho otvorenie v septembri 2024. Prvý krát sa hlasuje o otvorení tretieho oddelenia 

školského klubu v základnej škole.  

 

Uznesenie č. 79/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočet obce Radoľa na rok 2024 a s výhľadom 

na  roky 2025 – 2026 s úpravami: 

- Bežné výdavky školstvo : 3. oddelenie školského klubu :  5 379 Eur 

- Parkovisko pri cintoríne : 800 Eur. 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že rozpočet obce Radoľa na rok 2024 a s výhľadom na  roky 2025 – 

2026 bol schválený. 

 

K bodu 11 Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila poslancom obecného zastupiteľstva návrh plánu 

kontrolnej činnosti na II. polrok 2023. Zverejnený bol na úradnej tabuli obce od 19. 10. 2023. 

(Príloha č. 9).  

 

Uznesenie č. 80/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 
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zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 12 Správa z kontrolnej činnosti 3/2023. 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila poslancom obecného zastupiteľstva Správu č. 

03/HK/2023 o výsledku kontroly. (Príloha č. 10) Kontrola bola vykonaná v súlade s uznesením 

OZ č. 45/2023 zo dňa 5.6.2023. Po ukončení roka bude správa doplnená.  

 

Uznesenie č. 81/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Správu kontrolórky obce Radoľa 

z kontrolnej činnosti  č. 3/2023.   

 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 13 Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024. 

Starosta obce – návrh plánu zasadnutí bol vypracovaný na základe dohody z predchádzajúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

V návrhu sú uvedené termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva: 18.3.2024, 17.6.2024, 

16.9.2024, 16.12.2024. V prípade potreby najmä z dôvodov potreby riešiť využitie výsledku 

hospodárenia na kapitálové výdavky, potreby riešiť úver pre obec najvýhodnejšom termíne, 

presúvať kapitálové výdavky, prípadne iné nepredvídateľné situácie. V zmysle platnej 

legislatívy môžu byť zasadnutia obecného zastupiteľstva zvolávané v iných termínoch. 

 

Uznesenie č. 82/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva 

na rok 2024. 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 
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Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 14 Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 

Starosta obce – dnes sme dostali informáciu o poukázaní odvodu  z  hazardných hier na 

bankový účet obce, je potrebné navýšiť položku o sumu 5 085 Eur, upravujeme aj položky 

miestnych daní a poplatkov, cintorínsky poplatok, čistenie obrusov, prenájom sále a haly. Vo 

výdavkovej časti sa upravujú niektoré položky – zvýšenie cien poštovného, bankových 

poplatkov, migrácia údajov do nového systému, čistenie obrusov, zvýšenie stravného 

zamestnancov v zmysle zákona, výkyvy cien za pohonné hmoty, oprava strechy skladu pri 

základnej škole, výmena svietidiel verejného osvetlenia, správa a údržba ciest.  

Ing. Štefan Hudec – o koľko sa zväčšilo parkovisko oproti pôvodnému rozmeru? 

Starosta obce  - plochu na nové parkovisko sme využili na maximálny rozmer ako sa len dalo.  

PaedDr. Blažena Gažová – otázka či sa bude niečo robiť s verejným osvetlením, niektoré svetlá 

nesvietia alebo blikajú. 

Starosta obce – mám informáciu, že dnes sa budú opravovať. Rozhlas nehrá Pod Dúbravkou 

a pri Pošte, potrebný servis musí vykonať firma, ktorá inštalovala.  

 

Uznesenie 83/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 7/2023 v zmysle 

predloženého návrhu bez zmien. 

H l a s o v a n i e :  

za: 9 (Ing. Viera Andelová, Ing. Gabriela Berešíková, Martin Dubeň,  PaedDr. Blažena Gažová, 

Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján 

Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní:  0 

Hlasovalo 9  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

K bodu 15  Diskusia. 

Ing. Štefan Hudec – pozemky na cintoríne nie sú vysporiadané.  

Ing. Ivan Kocúr – pozemky boli riešené v minulosti v rámci reštitúcie, preverí to.  

Ing. Andrea Schmidtová - doriešiť rúru Pod Dúbravkou pred domom S. Brisudu.  

 

K bodu 16 -  Záver 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 20,15 h. starosta obce Ing. Anton Tkáčik 

s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

Ing. Andrea Schmidtová ............................................ 

 

Ján Šustek   ............................................ 

Ing. Anton  T k á č i k  

                        starosta obce 


